
 
 
 

 
 
 
de voorzitter van de Raad 
 
VRAGEN RAADSLID/FRACTIE: PvdA 
 
ONDERWERP: Grensoverschrijdend Openbaar Vervoer  
 
TOELICHTING:  

In de PZC van 2 september 2016 lezen wij dat de Provincie Zeeland het 

haalbaarheidsonderzoek naar een hoogwaardige kustverbinding met Vlaanderen gaat trekken. 

De gemeente Sluis zou dit onderzoek in eerste instantie leiden, waarbij het onderzoek 

“breder” zou zijn. De gemeente kreeg dit niet van de grond, o.a. omdat de gemeente geen 

projectleider zou kunnen leveren. Na lang bestuurlijk getalm van de gemeente neemt de 

provincie het nu maar over… 

De PvdA Sluis is van mening, en heeft dit ook eerder in commissie en raad gezegd, dat enkel 

het doortrekken van de kusttram tot Breskens kansloos is. Dit is al meerdere malen 

onderzocht en de uitkomst is elke keer hetzelfde: economisch niet te rechtvaardigen. Wel zijn 

we voorstander van een breder onderzoek naar (grensoverschrijdend) openbaar vervoer om 

onze gemeente beter te ontsluiten. We denken dan bijvoorbeeld aan de kusttram van Knokke 

doortrekken tot Sluis of een goede busverbinding van Eeklo via Aardenburg naar 

Oostburg/Breskens.  
 

 
Vragen (art. 41 en 43 RvO) 
 

 
Antwoorden van Burgemeester en Wethouders 

1 Het college was het blijkbaar met ons 
eens dat het onderzoek breder zou 
moeten zijn dan de kusttram; een 
hoogwaardig grensoverschrijdend 
vervoerssysteem dat de Zwin regio 
sociaal economisch versterkt. 
Waarom laat u dit nu los? 
 

1  

2 Een praktisch probleem zou zijn dat 
het voor de gemeente onmogelijk zou 
zijn een projectleider te leveren. 
Waarom? 
 

2  

3 Het gemeentebestuur bepaalt nog 
steeds de prioriteiten van de 
organisatie? 
 

3  

Kenmerk:   
  
  

 
 
Schriftelijk vragen (art. 41 RvO - politieke 
vragen) / Verzoek om inlichtingen (art 169, 
3e lid en 180, 3e lid GW, art. 43 RvO) 
 

 



 2 

 
Vragen (art. 41 en 43 RvO) 
 

 
Antwoorden van Burgemeester en Wethouders 

4 Waarom krijgt dit onderzoek dan geen 
prioriteit? En waarom doet u er een 
half jaar over om tot deze conclusie te 
komen? 
 

4  

5 Bent u het met ons eens dat de 
gemeente hier een kans om de 
mobiliteit vorm te geven verloren laat 
gaan? 

5  

  
Datum vragen: 2 september 2016 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Datum antwoorden:  
 
Verzonden:  
 
Burgemeester en Wethouders van Sluis, 
 
secretaris, burgemeester, 
 
 
 
S.I de Kievit-Minnaert mr. A.M.M. Jetten MSc 
 

    

 


